

ASPPH Friday Letter 刊登文章

食品安全與健康研究所羅宇軒老師撰文並投稿至 ASPPH Friday Letter:

Chemical and biological assessments of environmental mixtures: A review of current trends, advances, and future perspectives

https://www.sciencedirect.com/science/article/pii/S0304389422004472?via%3Dihub [Friday Letter: September 16, 2022]

食品安全與健康研究所魏嘉徵老師撰文並投稿至 ASPPH Friday Letter:

UV-filter octyl methoxycinnamate causes reproductive toxicity associated with germline apoptosis and vitellogenin decrease in Caenorhabditis elegans

https://www.sciencedirect.com/science/article/pii/S0166445X22000765?via%3Dihub [Friday Letter: September 23, 2022]

健康行為與社區科學研究所陳端容老師撰文並投稿至 ASPPH Friday Letter:

Sex differences in the association between sugar-sweetened beverages consumption and metabolic risks among the working-age population in Taiwan

https://www.cambridge.org/core/journals/public-health-nutrition/article/sex-differences-in-the-association-between-sugarsweetened-beverages-consumption-and-metabolic-risks-among-the-workingage-population-in-taiwan/BEA1C0035B06E21F60A610E7A0269271 [Friday Letter: September 30, 2022]

健康政策與管理研究所董鈺琪老師撰文並投稿至 ASPPH Friday Letter:

Associations of continuity and coordination of care with outcomes and costs after discharge among patients with heart failure: A nationwide population-based study

https://www.sciencedirect.com/science/article/pii/S0167527322001188?via%3Dihub [Friday Letter: October 7, 2022]